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Referat af skolebestyrelsesmøde på Frederiksværk Skole, den 6.12. 2023. 
 

Deltagere: Jan, Kamilla, Nina, Martin, Slavica, Natascha, Kåre, Camilla, Martin, 

Amalie og Rikke samt 2 elevrådsrepræsentanter. 

Afbud: Camilla, Martin G, Nina,  

Fraværende: Louise 

Tid: kl. 17.30-20.30  

Der er indlagt 15 minutters pause. 

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? 

(Er punktet til 

orientering/drøftelse/ 

beslutning?) 

 

Forberedelse 

til punktet 

Referat Afsat 

tid 

 

1. Godkendelse af 

referat 

  Godkendt! 3 min  

  

2. Godkendelse af 

dagsorden 

 

  Godkendt! 2 min  

3. Åbning af 

formanden 30 min 

 

- Kort nyt 

- Kort intro til åben dialog 

  Kåre fortæller lidt om ’Åben dialog’ 30 min  

4. Nyt fra elevråd   1: køleskabe til madpakker. Elever (og deres forældre) er kede af, at 

de ikke har køleskab til deres madpakker. Er der udsigt til at det kan 

ændres? 

 

Det er der som udgangspunkt ikke, men Rikke vil undersøge, om der 

måske kan komme et nede i indskolingen. 

  

2: Mikroovne i udskolingen. Elever vil gerne have mikroovne til 

rådighed i udskolingen. Eleverne foreslår selv at de kan blive gjort 

5 min  
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rent af klyngedukse hvis det ikke er en opgave skolens 

rengøringspersonale kan tage sig af. 

 

Ledelsen undersøger, om der kan komme et rullebord med 

mikroovn og elkedel, som eleverne kan bruge i pauserne. 

  

3: Spejle på toilettet. Det er dejligt der er kommet spejle i gangen, 

men vi vil også gerne have dem på selve toilettet! 

 

Ledelsen undersøger. 

  

4: Elkedler. Eleverne vil gerne have elkedler til rådighed for deres 

madpakker 

 

Se ovenfor. 

  

5: Vandposter i udskolingen - bliver det til noget? 

 

Ja der kommer en vandpost ved science. 

  

6: 10 pausen er for kort. Alle er OK med, at den store pause nu er 45 

min, men 10-pausen er vi ikke så glade for. 30 time ville være bedre. 

 

7. klasserne får lov at gå i Spar i 12-pausen i stedet. 

5. Orientering fra 

skolelederen 

  Der er flere medarbejdere, som er fratrådt deres stillinger i den 

sidste tid. Dette skyldes økonomi og langtidssygdom. 

Vi kommer til at gå ud med et ret stort underskud på grund af 

langtidssygemeldinger. 

Et par medarbejdere er ligeledes fratrådt i løbet af deres prøvetid. 

Det betyder, at vi ikke kan genbesætte alle vakante opgaver. 

 

10 min . 
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Madbod: Det er en stor succes.  

Vi fik i går en glad smiley af Fødevarekontrollen. 

Vi skal lige have overblik over, om det er økonomisk rentabelt, men 

det regner vi med. Der er mange af eleverne på 6. årgang, som synes 

det er virkelig sjovt at være på madholdet. 

Der sælges alt fra 30 til 60 portioner dagligt. 

 

Rikke orienterer om hvad ID er (Inkluderende dagbehandling), da 

flere i bestyrelsen ikke er bekendt med, hvad konceptet indbefatter. 

6.  Nyt fra personalet 10 min pr. mand  Der er to nye studerende i SFO’en. Det fungerer fint. 

Der er lidt vinterstemning med influenza etc., men ellers går det 

godt. 

50 min  

7. Gennemgang af 
værdiregelsæt, del 
1 

- Den nysgerrige skole  
- Hvordan tager vi den i brug 

 

 

 Gennemarbejdet i bilaget. 60 min 

 
 

9. Årshjul – 
Bestyrelsens 
fordybelses- / 
arbejdsområder for 
året.  

 

Hvilke arbejdes opgaver er der 
samt kommende… 

- Valg af medlemmer til 
kontakt forældre finde 
dato 

- Valg af medlemmer til 
videre arbejde med 
værdiregelsæt 

 

 Dato for trivselsforældredag: vi beslutter den 17. april (hvis Nina 

kan) 

20min  

 

 

 


